
From: Eivor Niklasson  

To: carina.erlandsson@danderyd.se  

Sent: Saturday, June 09, 2012 9:41 AM 

Subject: Busshållplatser vid E-18 mm. 

 

Hej Carina! 

  

Tack för svaret på vårt brev om båtplatser i kommunen. Bra om ni kan få till en gemensam båtkö 

och även att det ska kosta att stå i kö. Då skulle man få en mera sanningsenlig bild av 

båtplatsbehovet. 

När det gäller vattenkvaliten i Edsviken så är det gott och väl att kommunen är med i Edsvikens 

vattensamverkan, men Danderyd kommun måste själv ta initiativ till åtgärder, som kan vidtagas 

inom kommunen. Vet ej vilka planer, som finns för närvarande för att förbättra 

vattenomsättningen. Naturskyddsföreningen har länge efterlyst att kommunen anställer en 

Kommunekolog eller samordnare, som ska ha ett övergripande ansvar för kommunens 

miljö/klimatarbete. Han/hon skulle då bevaka och samordna energiförbrukning, vatten, buller, 

luftkvalite, grönområden, markanvändning mm och se till att inget faller mellan stolarna.  

Så till busshållplatser vid E-18. År 2009 svarade jag på en remiss (programsamrådshandling 2009-

10-13) angående detaljplan för parkeringsplatser och busshållplatser vid E-18. Detta ärende lades 

på is. Jag vet inte varför. I dagarna läste jag någonstans (tror att det var i Moderaternas tidning 

"Ditt Danderyd") att det planeras att anläggas busshållplatser vid E-18 i höjd med gymnasiet. 

Tänkte då, att nu ska jag vara ute i god tid och påminna om hur viktigt det är att man i 

planeringsarbetet i ett tidigt skede tar med en grön länk mellan Altorpskogen och Rinkebyskogen. 

Den lilla länk, som tidigare fanns, försvann vid utbyggnaden av Enebyängen. Bifogar min skrivelse. 

Den är lika aktuell i dag. 

Önskar dig en trevlig sommar. 

Vänliga hälsningar 

Eivor Niklasson 

PA! Jag har även sänt remissvaret till Anna Lind på TK för kännedom.  
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